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Protokół Nr XLV/2017  
sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 27 kwietnia 2017 roku 

 
Sesja odbyła się w dniu 27 kwietnia 2017 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter). Lista obecności stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Na sesji w dniu 20 kwietnia 2017 roku podjęto następującą uchwałę: 
• Uchwała Nr 315/XLV/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie utworzenia Związku Gmin „PISA-NAREW” oraz przyjęcia Statutu 
Związku, 

• Uchwała Nr 316/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2036,  

• Uchwała Nr 317/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok,  

• Uchwała Nr 318/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”, 

• Uchwała Nr 319/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”, 

• Uchwała Nr 320/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”, 

• Uchwała Nr 321/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”, 

• Uchwała Nr 322/XLV/2017 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”. 

Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział „…obchodzimy dziś trzecią 
rocznicę kanonizacji św. Jana Pawła II, minęło trzy lata właśnie 27 kwietnia. Prosiłbym 
państwa bardzo zanim rozpoczniemy realizację dzisiejszego posiedzenia abyśmy w skupieniu 
przeszli przed ratusz do tablicy upamiętniającej naszego patrona Jana Pawła II wszyscy jak 
jesteśmy, żebyśmy zeszli tam na dół na chwilę dosłownie na 5 minut i złożyli bukiet żółtych 
tulipanów. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - otworzył XLV sesję Rady Miasta 
Ostrołęki Przywitał Prezydenta Miasta Ostrołęki Janusza Kotowskiego, Wiceprezydenta 
Miasta Grzegorz Płochę, dyrektorów komórek organizacyjnych Urzędu Miasta i miejskich 
jednostek organizacyjnych a także przedstawicieli mediów, radnych miasta, 
przewodniczących samorządów osiedlowych i przewodniczącego Rady Seniorów.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 23 radnych obecnych jest 19 radnych. Obrady 
są prawomocne. 
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – na sekretarza obrad zaproponował radną 
Magdalenę Jaworowską. Radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie kandydaturę 
radnej Magdaleny Jaworowskie na sekretarza obrad. 
Głosowanie 
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Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sekretarzem obrad została wybrana radna Magdalena Jaworowska.  
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – zaproponował żeby w punkcie 5 i 6 
porządku obrad sesji dyskusja odbyła się razem a głosowanie oddzielnie.  
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Dyskusja w punktach 5 i 6 obędzie się razem a głosowanie oddzielnie.  
Poinformował, że od Miejskiej Komisji ds. nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” 
wpłynęły projekty uchwał Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla 
miasta Ostrołęki”: dla ppor Ryszarda Karwackiego, mjr Antoniego Zienkiewicza, płk 
Włodzimierza Zabielskiego, pana Grzegorza Karwowskiego, SP nr 3 w Ostrołęce im. Adama 
Mickiewicza z prośbą o wprowadzenie pod obrady dzisiejszej sesji.  
Zaproponował żeby te projekty uchwał rozpatrzyć, jako punkty 6a, 6b, 6c, 6d i 6e. 
Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla ppor Ryszarda 
Karwackiego, jako pkt 6a. 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 6a został wprowadzony do porządku obrad sesji.  
Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla mjr Antoniego 
Zienkiewicza, jako pkt 6b. 
Głosowanie 
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 6b został wprowadzony do porządku obrad sesji.  
Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla płk Włodzimierza 
Zabielskiego, jako pkt 6c. 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 6c został wprowadzony do porządku obrad sesji.  
Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana Grzegorza 
Karwowskiego, jako pkt 6d. 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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Punkt 6d został wprowadzony do porządku obrad sesji.  
Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla SP nr 3 w 
Ostrołęce im. Adama Mickiewicza, jako pkt 6e. 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 6e został wprowadzony do porządku obrad sesji.  
Zaproponował żeby w punkcie 14 komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta 
wprowadzić punkt dotyczący skargi osoby podającej się za Jadwigę Pędzich.  
Radny Dariusz Maciak – powiedział „…proszę żeby ten punkt brzmiał rozpatrzenie skargi 
na kierownika jednostki miejskiej.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział „…było takie uzgodnienie z 
biurem prawnym i nic nie stoi na przeszkodzie żeby ten punkt był tak sformułowany. 
Głosowanie 
Za – 14 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 
Punkt dotyczący skargi osoby podającej się za Jadwigę Pędzich został wprowadzony do 
porządku obrad sesji.  
Radny Maciej Kleczkowski – zapytał mecenasa czy można było głosować przyjęcie projektu 
uchwały, jeżeli radni tego projektu uchwały nie otrzymali. Mało tego, że anonim to jeszcze 
tego projektu uchwały nie mieliśmy. Jak można głosować nad czymś, czego nie mamy. 
Mecenas Tomasz Wadyński – powiedział, że przepis § 8 rozporządzenia w sprawie 
organizacji i przyjmowania skarg i wniosków stanowi, iż skargi i wnioski nie zawierające 
imienia i nazwiska czy podające fałszywe dane pozostawia się bez rozpoznania. Pytanie jest, 
kto taka decyzję ma podjąć. Takie kompetencji nie posiada przewodniczący rady, nie posiada 
pan prezydent, nie posiada również Komisja Prawa, więc taką decyzję o pozostawieniu tej 
skargi bez rozpoznania może podjąć w ocenie biura prawnego wyłącznie rada miasta”. 
Radny Maciej Kleczkowski – powiedział „Panie mecenasie, nie o to pytałem. Czy można 
wprowadzić do porządku obrad”. 
Mecenas Tomasz Wadyński – powiedział, że tutaj nie ma uchwały, to będzie stanowisko 
rady tylko do protokołu. Nie ma tutaj projektu uchwały.  
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę 

w sprawie utworzenia Związku Gmin „Pisa-Narew” oraz przyj ęcia Statutu Związku,  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział, że Komisja Sportu i 
Turystyki pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 6 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Związku Gmin „Pisa-
Narew” oraz przyjęcia Statutu Związku,  
Głosowanie  
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 



Strona 4 z 12 
Protokół XLV sesji Rady Miasta Ostrołęki 

27 kwietnia 2017 r. 
 

 

 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                         

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2036, 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2017 rok, 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Ewa Żebrowska-Rosak – powiedziała „…na 
Komisji Budżetu i Finansów również łącznie rozpatrywano te dwa projekty uchwał. Obecna 
na komisji pani skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie a następnie padały 
pytania i odbyła się dyskusja w wyniku, której radni nie wnosili uwag do zaproponowanych 
projektów. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe projekty 
uchwał głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 
lata 2017 – 2036, 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 
Głosowanie  
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
6a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 
„Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla ppor Ryszarda Karwackiego, 
Przewodniczący Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski – powiedział „Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”  panu ppor 
Ryszardowi Karwackiemu głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla ppor 
Ryszarda Karwackiego, 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
6b. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 
„Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana mjr Antoniego Zienkiewicza, 
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Przewodniczący Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski – powiedział „Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”  panu mjr 
Antoniemu Zienkiewiczowi głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana 
mjr Antoniego Zienkiewicza, 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
6c. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 
„Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana płk Włodzimierza Zabielskiego, 
Przewodniczący Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski – powiedział „Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”  panu płk 
Włodzimierzowi Zabielskiemu głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana 
płk Włodzimierza Zabielskiego, 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
6d. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 
„Za zasługi dla miasta Ostrołęki” panu Dariuszowi Karwowskiemu, 
Przewodniczący Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski – powiedział „Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”  panu płk 
Dariuszowi Karwowskiemu głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radna Magdalena Jaworowska – powiedziała „…inicjatorem nadania odznaki za zasługi 
Miasta Ostrołęki dla dr Karwowskiego była Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej. 
Jego inicjatywa i zaangażowanie twórczej pracy oraz troska o zdrowie pacjenta ze 
schorzeniami Układu Krążenia gdzie coraz więcej pacjentów przybywa na ten oddział. 15 lat 
temu został stworzony nowoczesny zakład Diagnostyki Inwazyjnej Układu Krążenia. To pana 
dr inicjatywa. Skromy, oddany pacjentowi a przede wszystkim wysokiej klasy fachowiec 
wdraża i stosuje najnowsze osiągnięcia, aby ratować każde życie, i w pełni zasługuje na 
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wyróżnienie. Bardzo dziękujemy w imieniu Komisji Rodziny Komisji Odznaczeń, że 
pozytywnie rozpatrzyła wniosek”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana 
Dariusza Karwowskiego, 
Głosowanie  
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
6e. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki 
„Za zasługi dla miasta Ostrołęki” SP nr 3 w Ostrołęce im. Adama Mickiewicza, 
Przewodniczący Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miasta 
Ostrołęki” Jerzy Grabowski – powiedział „Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 roku pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o nadanie odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”  dla SP nr 3 w 
Ostrołęce głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Dariusz Maciak – powiedział „..to jest dobra okazja i ja chciałbym podziękować 
wszystkim tym, których spotkałem też na swojej drodze samorządowej z tej właśnie szkoły. 
Tak ważna uchwała nie bierze się znikąd. To są pokolenia ludzi a szczególnie ci, których 
teraz ona dotyczy. Chciałem podziękować dyrektorowi, zastępcy dyrektora, całej radzie 
pedagogicznej, wszystkim pracownikom i rodzicom. Tworzą w tym mieście niezwykle taką 
zgraną na obrzeżach tego miasta grupę, która działa nie tylko w szkole i tworzy fajną 
atmosferę, ale też na zewnątrz”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział „…jest to szkoła, która 
powstała w 1916 roku, więc to jest 100-lecie, obchody będą w tym roku. Myślę, że to jest 
najlepsza okazja żeby tą szkolę wyróżnić tym najważniejszych odznaczeniem w mieście. Jest 
to coraz bardziej ważne i znaczące odznaczenie”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla SP nr 
3 w Ostrołęce im. Adama Mickiewicza, 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
7. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Zespole 

Placówek Wsparcia Dziennego za rok 2016 oraz potrzeby związane z realizacją 
zadań,  

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
– powiedziała „…Zespół placówek wsparcia dziennego realizuje zadania z zakresu wspierania 
rodziny w formie pracy z rodziną oraz pomocy w opiece i wychowaniu w trudnościach 
rodzinnych. W strukturze zespołu funkcjonują zespół ds. asysty rodzinnej oraz 6 świetlic. 
Przedmiotem działalności zespołu ds. asysty rodzinnej jest praca z rodziną biologiczną. 
Bezpośrednio rodzinami zajmują się asystenci. W 2016r. wsparciem asystentów rodziny 
objęto 79 rodzin, mających trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo- wychowawczych 
oraz inne problemy jak nadużywanie alkoholu, przemoc w rodzinie, niepełnosprawność, 
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choroby, uzależnienia, problemy finansowe. Natomiast świetlice wspierają funkcje 
opiekuńczo-wychowawczą zapewniając dziecku opiekę i wychowanie, pomoc w nauce i 
obrabianie lekcji oraz organizacje czasu wolnego w tym realizacja różnych zainteresowań 
wśród dzieci. Współpraca z psychologiem udział w różnych wydarzeniach i zajęciach poza 
szkolnych. Na ręce pani kierownik pani Wioli Tabor w imieniu komisji bardzo dziękujemy za 
codzienną pracę oraz wszystkim pracownikom za pomoc i wsparcie rodzinom i dzieciom w 
różnych trudnych życiowych sytuacjach rodzinnych. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki 
Społecznej pozytywnie rozpatrzyła informację głosami 6 za, przeciwnych i wstrzymujących 
nie było i wnioskuje o jej przyjęcie”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Wiceprezydent Miasta Grzegorz Płocha – powiedział „…chciałem złożyć na ręce pani 
kierownik Wiolety Tabor i całego zespołu asystentury i pracowników świetlic podziękowania 
za taką stałą systematyczną pracę z dziećmi z rodzinami, które z różnych powodów są 
dysfunkcyjne i potrzebują wsparcia dziennego”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie informację z 
realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Zespole Placówek Wsparcia Dziennego za 
rok 2016 oraz potrzeby związane z realizacją zadań,  
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta.  
 
8. Rozpatrzenie raportu z wykonania w 2016 roku Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Ostrołęce na lata 2011 – 2016, 
Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
– powiedziała „…głównym celem programu jest ograniczenie używania substancji 
psychoaktywnych oraz związanych z tym problemów społecznych. Program realizują 
placówki oświatowe Straż Miejska, Komenda Miejska, Placówki Wsparcia Dziennego, 
Monar oraz Stowarzyszenie Nadzieja, która prowadzi grupy wsparcia dla osób uzależnionych, 
prowadzi punkt informacyjny, telefon zaufania, prowadzi grupy informacyjno - edukacyjne 
dla rodziców związanych z przeciwdziałaniem narkomanii. Są udzielane porady pedagoga, 
terapeuty, treningi szkolenia. Wszystkie działania mają na celu zapobieganie i ograniczanie 
używania zwłaszcza przez młodzież substancji psychoaktywnych, które są niebezpieczne i 
niszczą organizm ludzki. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie 
rozpatrzyła raport głosami 6 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było i wnioskuje o jego 
przyjęcie”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie raport z 
wykonania w 2016 roku Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Ostrołęce na lata 2011 – 
2016, 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Raport został przyjęty.  
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9. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań określonych w ustawie z dnia 
26 października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 
(tekst. jedn. Dz. U. z 2015 r. poz. 1286 ze zm.) za 2016 rok, 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
powiedziała: W 2016 roku limity zezwoleń na sprzedaż alkoholu jest na tym samym 
poziomie, nie są zwiększane od lat liczba punkty sprzedaży przez Radę Miasta, na 
Posiedzeniu Komisji Rodziny były też głosy o zmniejszeniu liczby. W 2016 roku placówek ze 
sprzedażą napojów alkoholowych było 99 z Gastronomią 68, najwięcej sklepów jest na 
osiedlu Centrum natomiast zagęszczenie placówek gastronomicznych jest na terenie Stare 
Miasto i Śródmieście. Pozyskane środki z tytułu zezwoleń są przeznaczone zgodnie z ustawą 
na finansowanie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 
alkoholowych. Programy profilaktyczne są realizowane w szkołach, przez organizacje 
pozarządowe. Dużą rolę i pomoc rodzinom i osobom w sytuacji zagrożenia i przemocy 
pomaga Ośrodek Interwencji Kryzysowej, udziela poradnictwa specjalistycznego, 
zapewnienia potrzebującym schronienia. Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową 
informację i wnioskuje o jej przyjęcie 5 głosami za, przeciwnych i wstrzymujących się nie 
było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. Głosów w dyskusji nie było. Poddał pod głosowanie informację z realizacji zadań 
określonych w ustawie z dnia 26 października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi (tekst. jedn. Dz. U. z 2015 r. poz. 1286 ze zm.) za 2016 rok.  
Głosowanie: 
Za- 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta.  
 
10. Rozpatrzenie informacji o zamówieniach publicznych udzielonych przez Miasto 

Ostrołęka w 2016 roku, 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Ewa Żebrowska – Rosak powiedziała: 
członkowie komisji zapoznali się z informacją, materiał jest jasny, czytelny, radni nie mieli 
pytań i nie wnosili uwag. Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową informację i 
wnioskuje o jej przyjęcie 5  głosami za, przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: liczba zamówień publicznych jest bardzo skromna, 
ja przeglądałem informacje za ubiegłe lata i sam pan prezydent przyzna, że w poprzednich 
latach zdarzało się, że było ich kilkadziesiąt, a często nawet koło 50. Widać to również w 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za ubiegły rok, ale o tym będziemy jeszcze dyskutować. 
Odnośnie tej informacji mam dwa pytania, pierwsze odnośnie konserwacji oświetlenia 
ulicznego, Miasto wydało ponad 600 tyś zł. Często spotykam się z uwagami mieszkańców, że 
Ostrołęka jest słabo oświetlona. Są ulice np. Korczaka bardzo dobrze doświetlone, ale są tez 
ulice, gdzie ludzie spacerują, biegają, np. Aleja Jana Pawła II, jest naprawdę słabo oświetlona. 
Moja serdeczna prośba, nie wiem, w jakim zakresie była ta konserwacja przeprowadzona, ale 
naprawdę w niektórych miejscach Ostrołęki jest kiepsko. Jeżeli chodzi o drugie pytanie to 
dotyczy ono ulicy Spacerowej. Kiedyś pan prezydent na sesji powiedział, że firma tych 200 
tys. nie otrzyma, a tutaj mamy informację, że zostało zapłacone. Prosiłbym o informację, czy 
rzeczywiście te środki zostały przelane na konto.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział: gdy chodzi o konserwację 
oświetlenia, to ona dotyczy tylko utrzymania, co do uwag odnośnie natężenia czy w ogóle 
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oświetlenia, one są cenne, ale nie dotyczą bezpośrednio tej sprawy. Czasem mamy pewne 
sytuacje zastane, choćby te sytuacje, które pan podał. Raz po raz zgłaszają się  do miasta 
różne firmy, które chcą modernizować oświetlenie. Szukamy dobrych praktyk, 
przygotowujemy pewien pogram modernizacji oświetlenia. Tu główną zasadą byłaby i 
oszczędności, i nasze możliwości finansowe. Gdy chodzi o remont ulicy spacerowej, to 
mówimy w tym punkcie o sprawach zamówień publicznych. Gdy chodzi o rozliczenia, to o 
ile pamiętam, pewne rzeczy uznać trzeba i je uznamy, ale żadnej dopłaty typu 200 tyś nie 
było. Chętnie krótką informację przygotuję dla pana radnego Macieja Kleczkowskiego.  
Radny Łukasz Kulik powiedział: chciałbym zapytać o dwie rzeczy, pierwsza rzecz dotyczy 
przetargu na przebudowę i wyposażenie hotelu przy ulicy Witosa, czy w tej kwocie, która 
byłą przeznaczona na remont hotelu, były też środki na remont tego budynku, który znajduje 
się obok kortów tenisowych na ulicy Hallera. Czy remont tego budynku z innych środków 
będzie szedł. Druga rzecz:, co zdecydowało o wyborze firmy Tettsui Security do ochrony 
budynku przy ulicy Gorbatowa, poza faktem, że firma należy do żony komendanta Straży 
Miejskiej.    
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział: gdy chodzi o pierwsze pytanie, 
to budynek, który jest przy przebudowanych i odnowionych kortach będzie służył MZOSTiT-
owi, oczywiście grosz skierowany na ten remont nie pochodził z tego przetargu, wydaje się to 
rzeczą oczywistą. Dyrektor Juchniewicz jest zawsze dobrze przygotowany, jeżeli trzeba 
szczegółowej informacji, to dyrektor Juchniewicz jest na sali. Jeżeli chodzi o drugie pytanie, 
to nie mam chęci wdawać się w tego typu dyskusję. W naszych przepisach przetargowych nie 
ma nigdzie punktów za to, czy żona czy ktoś inny prowadzi firmę. Jedynie merytoryczne 
przesłanki. I tyle mam do powiedzenia. Na tym poziomie nie mam ochoty dyskusji.     
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie 
informację o zamówieniach publicznych udzielonych przez Miasto Ostrołęka w 2016 roku. 
Głosowanie: 
Za- 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta.  
 
11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki za okres  

od 1 marca do 31 marca 2017 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski otworzył w tym punkcie 
dyskusję.  
Radny Łukasz Kulik  powiedział: pierwsze pytanie dotyczy strony 5 tego sprawozdania. Tam 
na samej górze w punkcie 3 jest: zlecono naprawę balustrad na podjazdach na most i na 
moście, chciałbym zapytać o zasadność tego, w związku z tym, że mamy rozpocząć remont 
tego mostu i orientacyjny koszt tego. Drugie pytanie dotyczy 9 z 13 na samym dole Wydział 
SSM jest taka informacja, że podpisano z Mazowieckim Szpitalem Specjalistycznym w 
sprawie finansowania przez Miasto Ostrołęka badań lekarskich osobom bezdomnym. O jakie 
to badania chodzi i z jaką kwotą jest to związane. I mamy jeszcze na stronie 11 w zakładce 
ochrona zdrowia w punkcie 4 taki zapis, że wydano 27 decyzji dotyczących w ramach opieki 
zdrowotnej finansowanej z e środków publicznych, chciałbym zapytać, o co tutaj konkretnie 
chodzi.  
Dyrektor Wydziału Dróg Danuta Krajanowska powiedziała:  jeżeli chodzi o naprawę 
barier na podjazdach na most, to było to zalecenie po ostatnim przeglądzie rocznym mostu. 
Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego pomimo tego, iż wie, że będziemy 
rozbudowywać most zaleciła nam wypełnienie wszystkich zaleceń wynikających z przeglądu. 
Kosztów nie pamiętam, wiem, że robił to MZOSTiT. 
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Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha powiedział: finansowanie badań osób 
bezdomnych dotyczy to takich osób z terenu Ostrołęki, które chcielibyśmy umieścić w 
noclegowni, ale stan zdrowia wskazuje ze jest jakieś ryzyko dla ich zdrowia bądź życia. To 
jest wymóg placówki noclegowej, która w ten sposób się zabezpiecza, aby nie było jakiegoś 
nieszczęśliwego przypadku.  Umówiliśmy się z dyrektorem szpitala  na kwotę ryczałtową 200 
zł. 27 decyzji, dotyczą osób, które nie mają żadnego ubezpieczenia, nie są zarejestrowane, 
jako bezrobotne, nie pracują, wtedy samorząd ma taką powinność wydawania 
krótkoterminowych decyzji, że są objęte taką opieką. Środki na te działania pochodzą od 
wojewody.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Norbert Dawidczyk powiedział: na stronie 5 jest 
informacja, że Politechnika Wrocławska miała monitoring mostu, czy to jest związane z 
remontem mostu, czy to jest związane z tym, o czym mówiła przed chwilą pani dyrektor 
Krajanowska. Kolejne pytanie ze strony 8, pkt 4 chodzi o funkcje gospodarza plaży miejskiej 
w Ostrołęce, proszę o szczegóły. I dwa pytania ze strony 10. Informacja o tym, że p[odpisano 
umowę z firma, która ma bezpłatny transport dla dzieci, który trzeba zapewnić, kiedy dziecko 
nie ma opieki ze strony rodziców. Co to jest za firma czy to jest taksówkarska firma? I pytanie 
dot. informacji o finansowaniu dzieci, które są poza Ostrołęką w rodzinach zastępczych. Czy 
to chodzi o to, że te dzieci u nas w Ostrołęce się nie zmieściły?    
Dyrektor Wydziału Dróg Danuta Krajanowska powiedziała:  w 2015 roku mieliśmy 
kontrolę WINB i w wyniku wydanej decyzji, Inspektor nakazał badania stanu technicznego 
mostu, chodzi o ugięcia, i my od tego czasu, co dwa miesiące badamy te ugięcia. Do czasu 
rozbudowy tego mostu jesteśmy zobowiązani  badać stan techniczny. To ma związek z 
obecnym stanem mostu.   
Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha powiedział: jeżeli chodzi o plażę, to 
stale  umawiamy się z osobom, która sprząta i dokonuje tam czynności porządkowych. 
Trzecie pytanie – to potwierdzam, że chodzi o korporację taksówkową, zapytaliśmy kilka 
korporacji taksówkowych, czy nie zechciałby wejść z nami we współpracę. Czwarte pytanie, 
to tak jak pan przewodniczący stwierdził, mamy ciągle mało u nas rodzin zastępczych, to są 
dzieci, które zmuszeni byliśmy umieścić poza miastem, staramy się dzieci umieszczać w 
niezbyt dużej odległości od miasta, żeby kontakt z rodzinach był, część dzieci jest w 
rodzinach spokrewnionych.  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: jedno pytanie odnośnie fontanny na stronie 8, jest 
informacja, że miasto zapłaciło 18 tyś za aktualizację dokumentacji, gdyby fontanna była 
zrobiona, tak jak miała być zrobiona pierwotnie, dziś nie musielibyśmy płacić za aktualizację 
dokumentacji, najważniejsze jest to, żeby ta fontanna rzeczywiście powstała, na kiedy 
planowane jest ogłoszenie przetargu, i kiedy jest planowana budowa.  
Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha powiedział: aktualizacja potrwa do 
końca maja, jeśli uda nam się szybko ogłosić przetarg i wyłonić wykonawcę, to chcielibyśmy 
na początku lata fontannę uruchomić. Jeżeli nie uda nam się w okresie letnim wyłonić 
wykonawcy, to nie będziemy zaczynać, aby skończyć na jesień.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie 
sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki za okres od 1 marca do 31 marca 
2017 roku. 
Głosowanie: 
Za- 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
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12. Informacja o złożonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez 
Prezydenta Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski powiedział, że od 20 kwietnia, 
czyli ostatniej sesji, nie wpłynęła żadna interpelacja. W związku, z czym ten punkt mamy za 
sobą.  
  
13. Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski zapytał się czy ktoś z radnych 
chciałby coś oświadczyć. Chętnych nie było.  
  
14. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Radny Andrzej Rykowski powiedział, że przydałaby się jakaś półka na kwiaty pod tablicą 
pamiątkową patrona miasta Ostrołęki Jana Pawła II.  
Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha powiedział: są plany, aby jakieś miejsce 
na kwiaty tam zrobić.  
 
a) Skarga osoby podającej się za Jadwigę Pędzich.  
Przewodniczący Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkanców Dariusz 
Maciak powiedział: Skarga została przekazana przez prezydenta do Rady Miasta Ostrołęki, 
dotyczyła dyrektora ZS nr 5. W treści tej skargi można było wyczytać, że nauczyciele 
rozdawali ulotki z ofertą płatnych kursów maturalnych prowadzonych przez Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ostrołęce. Komisja prawa w państwa imieniu 
zajęła się tą skargą. Przewodniczący Rady Miasta wystąpił do prezydenta, który w 
wyjaśnieniu napisał m.in. sytuacja miała miejsce na lekcjach wychowawczych w 3 klasach, 
kiedy to CKZiU przedstawiało swoją ofertę kształcenia w szkołach policealnych. Na ulotkach 
znalazły się te kursy, o których wspomina skarżąca. Ale wychowawcy klas informowali 
przyszłych absolwentów tylko o możliwości pojęcia nauki w szkole policealnej. W 
międzyczasie zaprosiliśmy panią Jadwigę Pędzich  na spotkanie i okazało się, że podany 
adres, to adres jednego z dużych zakładów w Ostrołęce. Nikt tam fizycznie nie zamieszkuje. 
Nie można było ustalić osoby, komisja przyjęła, że ten błędny adres został podany, tak jak 
został podany – z intencją. Komisja proponuje wysokiej radzie w związku z brakiem tej 
osoby, która się podaje za Jadwigę Pędzich pozostawić tę skargę bez rozpoznania głosami 5 
za, przy 2 wstrzymujących się, przeciwnych nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski powiedział:  rozumiem, że te 
dwa głosy wstrzymujące to są głosy osób, które uważały, że ta skarga powinna pozostać w 
komisji prawa. Zdaniem Biura Prawnego było, że powinniśmy zostawić tę skargę bez 
rozpoznania na sesji. Poddał pod głosowanie   wniosek Komisji Prawa i Współpracy z 
Samorządami Mieszkańców, aby skargę osoby podającej się za Jadwigę Pędzich pozostawić 
bez rozpoznania.  
Głosowanie: 
Za- 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Skarga osoby podającej się za Jadwigę Pędzich pozostała bez rozpoznania. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski przypomniał o złożeniu 
oświadczeń majątkowych przez radnych do dnia 30 kwietnia. Poinformował również o 
zbliżającej się sesji uroczystej 12 maja 2017 r. o godzinie 12,00.  
Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha zaprosił na obchody 3 maja. Otrzymali 
państwo informację skróconą o Dniach Ostrołęki, serdecznie zapraszam na te wydarzenia.  
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Radny Dariusz Maciak powiedział: pojawiły się wakaty w komisjach Rady Miasta 
Ostrołęki, komisja prawa postara się przygotować projekty uchwał już na najbliższe 
zwyczajne posiedzenie Rady Miasta Ostrołęki, jakie to są miejsce można sprawdzić w 
kancelarii Rady Miasta.   
Radny Ryszard Żukowski zaprosił w imieniu Posła RP Arkadiusza Czartoryskiego i 
Senatora Roberta Mamątowa i własnym na Klub Kina Niezależnego na spotkanie 15 maja o 
godzinie 19,00.  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: panie prezydencie zachęca pan do udziału w Dniach 
Ostrołęki, uważam, że niezbyt dobrym zwyczajem jest wpisywanie płatnych imprez w 
obchody Dni Ostrołęki. Powinny być to imprezy bezpłatne. Wpisywanie koncertów po 30 zł 
czy po 15 nie jest chyba dobrym rozwiązaniem.   
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski przypomniał, że 2 maja mam Dzień Flagi, 
miasto powinno wyglądać na biało – czerwone.  
 
15. Zakończenie obrad XLV sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski zakończył obrady XLV sesji Rady Miasta 
Ostrołęki. Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 11.30. 
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